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25.novembril  käisin  Koolituskonverentsil  Juhtimise  töötoas
jagamas  mõtteid  coachingu  võimalustest  ja  trendidest.  Näen
selgelt  kahte  suunda.  Ühelt  poolt  on  coaching
professionaliseerumas  –  coachid  koonduvad  ühingutesse,
väljaõpe muutub oluliseks. Teiselt poolt on coaching minemas
organisatsioonidesse sisse. Ühe paralleelina meenutab praegune
protsess mulle aega, millal 20 a tagasi alustasin koolitajana.
Tegin  noore  koolitajana  väga  palju  müügi  ja
teeninduskoolitusi. Ikka väga palju � Kuid millalgi see aeg
sai  läbi….  Järjest  enam  hakkasid  organisatsioonides
samalaadseid  koolitusi  tegema  sisekoolitajad.  Nii  oli
mõistlikum  ja  soodsam  organisatsioonile.  Praegu  on  suurtes
ettevõtetes  sisekoolitusosakonnad  ja  see  on  tavapärane
praktika.  Samalaadset  tendentsi  näitavad  värsked  uuringud
maailmas  coachingu  kohta.  Värske  2014.a   ICF  ja  HCI
organisatsioonisisese coachingu kasutamise uuring näitab, et
50%  küsitletud  organisatsioonidest  kasutab  sisemisi  coach-e
ning 82% organisatsioonidest kasutavad juhid coachingu oskusi.
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